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حقوق دستیاران پزشکی ۴۵ درصد افزایش یافت
وزیر بهداشت خبر داد؛

وزیر بهداشــت، از تصویب افزایش ۴۵ درصدی حقوق دستیاران 
پزشکی در سال ۱۴۰۳ در هیئت دولت خبر داد.

بهرام عین اللهی گفت: در شــروع دولت دســتیاران پزشــکی 
مجرد ۲ میلیون و دســتیاران پزشــکی متأهل سه میلیون تومان 
حق الزحمه دریافت می کردند، در همان ماه های نخســت دولت، 
وزارت بهداشت از محل درآمدهای اختصاصی حقوق دستیاران را 

افزایش داد.
وی ادامــه داد: در ســال ۱۴۰۱ هم حق الزحمه دســتیاران 
پزشــکی مجرد و متأهل به ترتیب بــه ۸ و ۱۱ میلیون تومان 
رســید، این افزایش هم از محل درآمدهای اختصاصی وزارت 
بهداشــت پرداخت شد. در سال ۱۴۰۳ ردیف بودجه ای از محل 
بودجه عمومی برای افزایش حقوق دســتیاران پزشکی در نظر 

شد. گرفته 
عیــن اللهی گفت: ســازمان برنامــه و بودجه حدود ســه هزار 
میلیارد تومان بودجه برای افزایش حق الزحمه دستیاران پزشکی 
تخصیص داده که حق الزحمه دستیاران مجرد و متأهل به ترتیب 
بــه ۱۲ و ۱۵ میلیون تومــان افزایش پیدا می کنــد و این میزان 

افزایش در هیئت دولت مصوب شد.

جامعه

خبر  کوتاه 

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی با تاکید بر استمرار توسعه 
پوشش بیمه ای در ســال جدید، گفت: بر اساس تخمین های 

آماری حدود ۸ میلیون نفر از جمعیت کشــور بیمه نشده اند.
میرهاشم موســوی، مدیرعامل ســازمان تأمین اجتماعی در 
نشســتی با جمعی از مدیــران و کارکنان معاونت بیمه ای این 
سازمان که با هدف بررســی و تبیین اولویت ها و راهبردهای 
حوزه بیمه ای در ســال ۱۴۰۳ برگزار شــد، ضمــن تقدیر از 
خدمــات همکاران بخش بیمه ای این ســازمان در ســی ماه 
گذشته، گفت: طی ســی ماه گذشته و از زمان استقرار دولت 
جدید، اگر در ســازمان تأمین اجتماعی مســیر حرکت به نفع 
مــردم بوده، اولًا بــا عنایت خداوند متعــال و ثانیاً با همت و 
اراده جمعــی و خدمت خالصانه مدیران و کارکنان ســازمان 

بوده است.
وی افزود: در جلســاتی که اخیراً در سازمان برنامه و بودجه 
برای مذاکره در مورد بودجه سالانه حضور داشتیم، به اعضای 
دولت عرض کردم که طی ۳۰ ماه گذشته تلاش همکاران ما 
در ســازمان تأمین اجتماعی منتج به دستاوردهای ارزشمندی 
شــده که از جمله مهم ترین این دستاوردها می توان به تسویه 
۱۰۶ هزار میلیارد تومان بدهی بانکی دوره های گذشــته و نیز 
پرداخت مســتمری ها در سال گذشته بدون استقراض از نظام 
بانکی اشــاره کــرد. همه اینها در حالی اســت که اگر بنا بود 
طبق روال دوره گذشــته عمل کنیــم، باید ماهانه تا ۱۰ هزار 
میلیارد تومان اســتقراض می کردیم تا بتوانیم مســتمری ها را 

کنیم. پرداخت 
مدیرعامــل ســازمان تأمین اجتماعی با اشــاره بــه اینکه با 

بحران ســازی های افراطی نمی تــوان کار را پیش برد، اظهار 
کرد: تجربه ۳۰ ماه گذشــته نشان داد که اگر روی مشکلات 
متمرکز شــویم؛ همه مشکلات قابل حل است و ما این را در 
ســازمان تأمین اجتماعی نشــان دادیم. البته نمی خواهیم ادعا 
کنیم همه مشکلات حل شــده اما عملکرد ۳۰ ماهه سازمان 
امیدبخش بوده اســت. این یعنی اگر تلاش کنیم و اثربخش 

باشیم و بهره وری را افزایش دهیم، مشکلات حل شدنی است.
وی با تأکید بر این که در ســال جدید هــم باید راهبردهای 
هشــتگانه اعلامی در ابتدای دوره جدیــد مدیریتی را با قوت 
در اولویت قرار دهیم، گفت: اگر مســائل و چالش ها را درست 
بشناسیم و آن را درســت تحلیل کنیم و برنامه های درست و 
متناســب با این مسائل اتخاذ کنیم و ســپس با جدیت ورود 

کنیم، مشــکلات حل می شوند. منظور از پیگیری همان ورود 
با قدرت و منســجم اســت که اتفاقاً یکــی از کارهای مهم 
معاونت بیمه ای ســازمان در سال گذشــته جلسات ماهانه ای 
بود که برگزار شد و انسجام در پیگیری مسائل را تقویت کرد.

مدیرعامل ســازمان تأمین اجتماعی افــزود: همکاران ما در 
معاونت بیمه ای طی یک ســال گذشــته تعاملات خوبی را با 
بدنه همکاران در سراســر کشور و شــرکای اجتماعی برقرار 
کردند که این رویکرد باید در ســال جاری هم تقویت شــود. 
طی چند ماه گذشــته با همین تعاملات خوب و سالم معاونت 
بیمــه ای با کارفرمایان، مبالغ بســیار خوبی وصول و به منابع 

سازمان تزریق شد.
موســوی با تأکید بر اســتمرار توســعه پوشــش بیمه ای در 
ســال جدید، گفت: بر اساس تخمین های آماری حدود هشت 
میلیون نفر از جمعیت کشــور بیمه نشده اند و ما در سال جدید 
راهبرد توســعه پوشش بیمه ای را باید با جدیت بیشتری ادامه 
دهیم. اگر چه در ســال گذشــته اقدامات خوبی در این رابطه 
انجام شد اما در ســال پیش رو باید با تمرکز بیشتری به این 
حرکت تحولی اســتمرار ببخشــیم. هر چه زودتر بتوانیم این 
پوشش بیمه ای را توسعه بدهیم هم باری را از دوش صندوق 
برداشــته ایم و هم به اصل ۲۹ قانون اساســی عمل کرده ایم. 
موضوع مهم دیگری که در ســال جاری باید در حوزه بیمه ای 
پیگیری شود، خود اظهاری در حوزه بیمه ای است که باید در 
ســال ۱۴۰۳ در اولویت سازمان قرار بگیرد و اتفاقاً این مسئله 

با شعار سال نیز مناسبت دارد.
بر اســاس این گزارش، محمد محمدی معاون بیمه ای سازمان 

تأمین اجتماعی نیز در این نشست اظهار کرد: خوشبختانه از نیمه 
دوم سال ۱۴۰۰ بابت پرداخت مستمری ها هیچ گونه استقراضی از 
نظام بانکی نداشتیم. در سال ۱۴۰۰ مقدار مصارف سازمان کمی 
بیشــتر از منابع بود و در سال ۱۴۰۱ مصارف و منابع تقریباً برابر 
بود، اما در سالی که گذشت یعنی سال ۱۴۰۲، منابع ما از مصارف 
پیشــی گرفت که به بخش درمان اختصاص یافت و این اتفاق 

مثبت به همت و تلاش شما همکاران محقق شد.
وی افزود: در ســال ۱۴۰۲ نزدیک به یک میلیون نفر بیمه شده 
جدید به بیمه شــدگان ســازمان اضافه شــدند و برنامه ما برای 
سال ۱۴۰۳ نیز اعلام شده اســت که بر اساس بررسی ها کاملًا 
دســت یافتنی اســت. ظرفیت افراد فاقد بیمه اجتماعی در کشور 
بســیار قابل توجه است که برای ســازمان تأمین اجتماعی یک 
فرصت بسیار مناسب است تا ضمن تقویت پایداری منابع خود به 

تحقق اصل فراگیری پوشش بیمه ای ۲۹ نیز عمل کند.
وی با اشــاره آمار بازنشستگان سخت و زیان آور گفت: در سال 
۱۴۰۲ بیش از ۹ درصد مصارف ســازمان به بازنشستگی سخت 
و زیان آور اختصاص یافت که باید یک آسیب شناســی جدی در 

این باره انجام شود.
به گزارش روابط عمومی سازمان تأمین اجتماعی، عملیاتی کردن مصوبات 
برنامه هفتم، استقرار ســامانه خود اظهاری بیمه ای کارفرمایان، راه اندازی 
درگاه مشترک بیمه و مالیات، احیای مطالبات معوق سازمان، واقعی کردن 
دستمزدها، کنترل و پایش مقرری بگیران بیمه بیکاری و پیگیری و توسعه 
بیمه فراگیر خانواده ایرانی از جمله مواردی بود که معاون بیمه ای ســازمان 
تأمین اجتماعی به عنوان برنامه های عملیاتی و تحولی این حوزه در ســال 

۱۴۰۳ اعلام کرد.

معاون وزیر کار و رفاه:

تداوم اجرای طرح فجرانه »کالابرگ« 
نیازمند تخصیص اعتبار و تصمیم گیری جدید

معاون اقتصــادی و امور رفاهی وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی با اشاره به اینکه طرح فجرانه کالابرگ الکترونیک 
طرح سه ماهه ای است که از ۱۸ بهمن ماه شروع شده و ۱۸ 
اردیبهشت ماه به اتمام می رســد، از توزیع ۹۸ میلیون بسته 

غذایی در این طرح خبر داد.
علیرضا عســگریان با اشاره به اینکه از زمان استقرار دولت 
سیزدهم توجه ویژه ای به سفره، تغذیه و امنیت غذایی مردم 
شده است، گفت: از همین رو سعی شده طی کمتر از یکسال 

زیرساختهای مورد نیاز را تهیه کند.
وی با اشاره به شبکه ملی اعتبار گفت: این شبکه ۲۲۰ هزار 
فروشگاه دارد که ۱۰ هزار فروشگاه زنجیره ای، دو فروشگاه 
مجازی و ... است. خانوارها می توانند با برنامه کاربردی شما 
موقعیت فروشگاه های اطراف خود و فروشگاه های متصل به 

طرح را مشاهده کنند.
وی در ادامه  به دو طرح یسنا و طرح امنیت غذایی کودکان 
اشاره کرد و گفت: از ابتدا سعی شد که به کودکان، مادران و 
عموم مردم توجه شود.  طرح یسنا ۸ استان را شامل می شود 
و امید اســت که طــی همین چند ماه تمامی اســتانها را در 

برگیرد.
معاون امــور اقتصادی و رفاهی وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی در خصوص طرح امنیــت غذایی کودکان توضیح 
داد: در این طرح نیز تمامی کودکان واجد شــرایط که وزارت 
بهداشــت آنها را تایید می کند، با معرفی به وزارتخانه بدون 
محدودیت می توانند تحت پوشش قرار گیرند. یعنی اگر یک 
کودک از پنج ماهگی از طریق وزارت بهداشت به ما معرفی 
شود تا پنج سالگی تحت پوشش خواهد رفت که کودکان در 
دهــک یک تا پنج درآمدی یک میلیون تومان و کودکان در 

دهک ۶ و ۷ ماهانه ۶۰۰ هزار تومان دریافت خواهند کرد.
وی با اشــاره اینکه طرح مربوط به امنیت غذایی کودکان، 
ســبد غذایی ۱۶ قلمی را شامل می شــود، میزان استقبال از 

طرح را نیز ۸۰ درصد اعلام کرد.
عسگریان در بخش دیگری از سخنان خود به طرح فجرانه 
کالابرگ الکترونیک اشاره و بیان کرد: مردم طی این دو ماه 
خرید آرام و روانی داشته اند و در ماه دوم طرح فجرانه صفی 
نداشتیم و ارتباط متقابلی میان ما، فروشندگان و مردم وجود 
داشته است؛ البته اگر در پنج روز اول مرحله اول صف وجود 

داشت، به دلیل شایعاتی بوده که وجود داشته است.
وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به اینکه طرح 
فجرانه، طرح ســه ماهه ای است که از ۱۸ بهمن ماه شروع 
شده و ۱۸ اردیبهشت ماه به اتمام می رسد، یادآور شد: تداوم 

این طرح نیازمند تدابیر دیگری است.
معاون اقتصــادی و امور رفاهی وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعــی در ادامه به ارائه  آماری در ایــن طرح پرداخت و 
گفت: در این طرح ۹۸ میلیون بسته غذایی توزیع شده است. 
دولت ۱۹ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان به این طرح تزریق کرده 
اســت و اگر آورده مردم را که حدود ۶۷ هزار میلیارد تومان 
اســت در نظر بگیریم، تقریبا دو میلیارد دلار طی این دو ماه 

خرید صورت گرفته است.
به گفته عســگریان، حجم خرید صورت گرفته بیش از یک 
میلیون و ۱۰۰ هزار تن بوده است؛ ساعت ۱۲ هرشب باید با 

کل فروشگاه ها تسویه حساب صورت گیرد.
وی بــا بیــان اینکه برخــی از طرحها مانند طــرح امنیت 
غذایی کودکان و مادران وارد بودجه دولت شــده اند و ادامه 
پیدا می کنند، خاطرنشــان کرد: اما برخی طرحها مانند طرح 
کالابرگ الکترونیک نیازمند ابعاد گســترده و منابع بســیار 
زیادی و نیاز است در آینده درباره آن تصمیم گرفته شود. در 
نیمه دوم اردیبهشــت جمع بندی در دولت درخصوص ادامه 

طرح کالابرگ انجام خواهد شد.
وی بــا بیــان اینکه برخــی از طرحها مانند طــرح امنیت 
غذایی کودکان و مادران وارد بودجه دولت شــده اند و ادامه 
پیدا می کنند، خاطرنشــان کرد: اما برخی طرحها مانند طرح 
کالابرگ الکترونیک نیازمند ابعاد گســترده و منابع بســیار 
زیادی و نیاز است در آینده درباره آن تصمیم گرفته شود. در 
نیمه دوم اردیبهشــت جمع بندی در دولت درخصوص ادامه 

طرح کالابرگ انجام خواهد شد.

مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی؛

۸ میلیون نفر از جمعیت کشور بیمه نشده اند

شهردار منطقه ۷ از آمادگی این منطقه برای برگزاری نماز عید سعید فطر خبر داد.
نصرالله آبادیان، در مورد تمهیدات شــهرداری تهران برای برگزاری نماز عید فطر در محل 
مصلی تهران با تأکید بر اینکه  شــهرداری منطقه ۷ به عنوان کمیته پشتیبانی انتخاب شده 
و این منطقه اقدامات ویژه ای را در رأس فعالیت های خود قرار داده اســت، گفت: بر همین 
اســاس آماده سازی مصلای امام خمینی )ره( برای برگزاری نماز عید سعید فطر به صورت 
ویژه در دستور کار قرار دارد و همکارانمان برای رفاه حال نمازگزاران عید فطر تمامی تلاش 
خود را برای بهبود وضعیت محیطی و نظافتی مصلی بزرگ امام خمینی )ره( انجام می دهند. 
وی با اشاره به اینکه تأمین و تدارک ۱۰۰ هزار سجاده کارتن پلاست طبق نمونه و سایز ارسالی 
توسط دبیرخانه ستاد، تأمین و تدارک ۱۰۰ جامهری سیار برای استقرار در فضای داخلی و خارجی 
مصلی، تأمین و تدارک ۵۰ هزار قطعه مهر نماز تربت یا سنگی، تأمین و تدارک ۵۰ هزار کفش 
پلاستیکی شفاف، تأمین و تدارک تلویزیون های شهری به تعداد ۱۱ عدد طبق جانمایی صورت 
گرفته است، افزود: به کارگیری تعداد ۶۵۰ نفر نیروی انسانی کارگری در امورات نظافت، بکارگیری 
تعداد ۲۰۳ خودرو، جمع آوری خاک و ضایعات توســط خاور به میزان ۵۹ مترمکعب، جمع آوری 
۳۶ سرویس ضایعات چوب و برگ از محل دپوی مصلی، جمع آوری خاک و نخاله از محل دپوی 
درب ۷ مصلی توسط ۴۵ سرویس و در مجموع ۴۵۰ مترمکعب و نظافت و شستشوی صحن و 
محل نماز با هماهنگی و اولویت بندی از طرف مدیریت مصلی تا روز برپایی نماز به صورت روزانه 

از فعالیت های ویژه ما در برپایی نماز عید سعید فطر خواهد بود.

رییس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: کنگو ظرفیت های خوبی در 
حوزه محیط زیســت دارد و ما آماده گسترش همکاری ها و انتقال تجربه 
در این حوزه با کشور کنگو هستیم. علی سلاجقه رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیست در دیدار با ســفیر جمهوری اسلامی ایران در کنگو ضمن 
تبریک انتصاب سفیر جدید جمهوری اسلامی ایران در کشور کنگو اظهار 
کرد: در اجلاس بین المللی مقابله با توفان های گرد و غبار تهران دیداری با 
وزیر محیط زیست کشور کنگو داشتیم و وی ابراز تمایل کرد تا از تجربیات 
ایران در حوزه محیط زیســت به ویژه در حوزه مدیریت پسماند، مدیریت 
منابع آب، مدیریت ســیلاب ها و فرسایش خاک استفاده کند. وی افزود: 
شرکت های دانش بنیان در کشور ما ظرفیت های خوبی برای مدیریت در 
ایــن حوزه ها دارند و ما می توانیم در این حوزه انتقال فناوری به کشــور 
کنگو داشته باشیم. سلاجقه اضافه کرد: انتقال تجربه بین دو کشور حتی 
می تواند در حوزه مدیریت جنگل ها نیز انجام شود و ما تجارب قابل انتقال 
بسیاری در این زمینه داریم. معاون رئیس جمهوری ادامه داد: ما در کشور 
روش هایی را در پیش گرفتیم که متنوع، علمی و به روز هستند، به همین 
دلیل می توانیم مدل های مختلفی را جهت حل مشکلات محیط زیستی 
در حوزه های مختلف به کشورهای دیگر از جمله کشور کنگو ارائه دهیم. 
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیســت اضافه کرد: استفاده از پلاسما و 
ســایر روش های علمی برای مدیریت شیرابه ها در شمال کشور از جمله 
طرح های موفق اســت که می توان از این ظرفیت نسبت به نوع پدیده ای 
که در این کشــور وجود دارد، برای حل مشــکلات محیط زیست کنگو 

استفاده کرد. وی تصریح کرد: پیش نویس تفاهمنامه ای در این خصوص 
با کشور کنگو آماده شده است و در زمینه انتقال تجربیات از طریق اعزام 
هیأت های کارشناسی به این کشور اعلام آمادگی می کنیم. معاون رئیس 
جمهوری حضور ســفیر جمهوری اســلامی ایران با دغدغه های محیط 
زیســتی در کشور کنگو را بســیار مهم و با اهمیت دانست و گفت: کنگو 
به لحاظ محیط زیست طبیعی بکر است و اقدامات قابل توجه این کشور 
در حــوزه مدیریت پارک های ملی، مدیریــت حیات وحش و محیط بانان 
آن ها نیز تجربیات ارزشــمندی است که ما نیز می توانیم از این تجربیات 
استفاده کنیم همچنین در این خصوص تربیت کارشناس و نیروی انسانی 

متخصص نیز از جمله موارد مورد بررسی است.

معاون آموزش ابتدایــی وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه 
دســتورالعمل ثبت نام مدارس دوره ابتدایی اواسط اردیبهشت به 
اســتان ها ابلاغ می شــود گفت: والدین دانش آموزان شش سال 
تمام که کار ســنجش فرزندانشان انجام شــده، می توانند از ۱۵ 
اردیبهشــت برای ثبت نام اقدام کنند. حمید طریفی حســینی، با 
بیان اینکه اواســط اردیبهشــت ماه ثبت نام کلاس اولی ها آغاز 
می شود گفت: امســال بنابر برنامه ریزی ها اواسط اردیبهشت ماه 
دســتورالعمل ثبت نام مدارس دوره ابتدایی به استان ها ابلاغ و از 
۱۵ اردیبهشــت کار ثبت نام دانش آموزان به صورت الکترونیکی 
آغاز می شــود. به گفته وی، ثبت نام سایر پایه های تحصیلی بعد 
از امتحان خردادماه صورت می گیرد. وی با اشــاره به اینکه سال 
گذشته از اواخر اردیبهشت ماه شرایط پیش ثبت نام دانش آموزان 
به صورت الکترونیک انجام شــد که تجربــه موفقی بود افزود: 
امسال با توجه به اولویت های وزارتخانه، جلو کشیدن تقویم های 
اجرایی در دستور کار اســت تا بتوان از فرصت تابستان استفاده 
و کار برنامه ریزی آموزشــی در مدارس انجام شود تا هم مدارس 
درگیر مســائل جاری و چالش نباشــند و در طول تابستان کار 
برنامه ریزی آموزشی و تربیتی برای مدرسه انجام شود، بنابراین 
از ۱۵ اردیبهشت ماه فعالیت های اجرایی ثبت نام ها آغاز می شود.

معاون آمــوزش ابتدایی وزارت آموزش و پرورش پیش نیاز ثبت 
نام را »سنجش« نوآموزان بدو ورود به دبستان اعلام کرد و ادامه 

داد: حدود ۹۰۰ هزار نفر از افرادی که ۶ ســال آنها تمام شــده، 
در مهرماه واجد ثبت نام هســتند؛ سنجش سلامت این کودکان 
توسط سازمان آموزش و پرورش استثنایی انجام و می توانند ثبت 
نامشــان را انجام دهند. معاون آموزش ابتدایی وزارت آموزش و 
پرورش با اشــاره به اینکه این آیین نامه تا پایان سال تحصیلی 
۱۴۰۲ یعنی شهریورماه امســال اعتبار داشت، ادامه داد: ملاکی 
که امکان ثبت نام دانش آموزان را در مهرماه بدهد در پایان سال 
تحصیلی امسال منقضی می شــود و از مهر ۱۴۰۳ اعتبار ندارد، 
مگر آنکه شورای عالی آموزش و پرورش دوباره آن را مصوب و 

تعیین تکلیف و به موضوع رسیدگی کند.

پلیس راهنمایی و رانندگی به دنبال انتشــار خبری مبنی بر »افزایش ۵۰۰ برابری جرایم 
راهنمایی و رانندگی« این موضوع را تکذیب کرد و توضیحاتی را ارائه کرد، توضیحاتی که 
نشــان می دهد که منظور از افزایش ۵۰۰ برابری در واقع افزایش ۵۰۰ درصدی یا همان 
پنج برابری بوده اســت. پس از انتشــار خبری در برخی از رسانه ها به نقل از رئیس پلیس 
راهــور فراجا مبنی بر  »افزایش ۵۰۰ برابری جرایــم راهنمایی و رانندگی«، پلیس راهور 
فراجا ضمن تکذیب این موضوع توضیحاتی ارائه و اعلام کرد که » به منظور بازدارندگی 
جرایم و کاهش تصادفات و جانباختگان و مصدومین ناشی از آن برخی از تخلفات حادثه 
ساز تا پنج برابر افزایش یافته است.« این موضوع نشان می دهد که احتمالا انتشار خبری 
افزایش ۵۰۰ برابری مبلغ جرائم رانندگی اشــتباه رســانه ای بوده و منظور افزایش ۵۰۰ 
درصدی یا همان پنج برابری بوده اســت. همچنیــن در ادامه اطلاعیه پلیس راهور آمده 
اســت: » براساس ماده ۲۲ قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی و ماده ۲۸ قانون مجازات 
اســلامی میزان جریمه های مقرر در این مواد متناســب با افزایش یا کاهش تورم هر سه 
سال یک بار به پیشنهاد پلیس و وزارت دادگستری و تصویب هیئت وزیران  قابل تعدیل 
است.« این درحالی است که از سال ۹۶ هیچ افزایشی در مبلغ جریمه ها اعمال نشده بود. 
موضوعی که سردار سید تیمور حسینی، رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی فراجا نیز به آن 
اشــاره کرده و روز گذشته گفته بود: » مجازات ها یا همان جرایم رانندگی باید بازدارندگی 
داشته باشــد و ما بر این موضوع تاکید داریم. در سال ۱۳۸۹، قانون رسیدگی به تخلفات 
رانندگی در مجلس وقت شورای اسلامی، تصویب و ابلاغ شد و از ابتدای سال ۹۰ هم به 
اجرا گذاشته شد، در این قانون پیش بینی شده بود که جرایم در هر سال بر اساس تورم و 
نرخ جریمه ای که می تواند اعمال بشود، به روز شود تا بازدارندگی لازم را داشته باشد. اما 
خوب است بدانید که آخرین آمار به روزرسانی شده در این حوزه، برای سال ۱۳۹۶ است و 
بعد از آن به دلایل مختلف ما شاهد این به روز رسانی و افزایش نرخ جریمه ها با توجه به 
شاخصی که وجود دارد، نبودیم.« سرهنگ عین الله جهانی، معاون اجتماعی پیشین پلیس 
راهور فراجا نیز پیش از این با دفاع از افزایش مبلغ جریمه های رانندگی به ایسنا گفته بود: 
»بر اساس پژوهش های انجام شده و تجربه ۳۵ ساله من در پلیس راهور، افزایش جریمه ها 
می تواند سالانه سه تا سه هزار و ۵۰۰ نفر از تعداد متوفیان تصادفات را کاهش دهد. من 
معتقدم میزان مبالغ جریمه های تخلفات حادثه ساز مانند سرعت غیرمجاز، سبقت غیرمجاز، 
حرکت مارپیچ، حرکت دنده عقب در بزرگراه ها و رانندگی در حالت مستی و ... که منجر به 

تصادفات با آمار بالای کشته های تصادفات می شود؛ باید افزایش پیدا کند.«

فرمانــده قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مســلح بر ضرورت 
تقویت و ارتقاء کیفیت مهارت آموزی کارکنان وظیفه در سال ۱۴۰۳ تاکید کرد.

ســردار محمدجواد زاده کند، در نشســت فرمانده و معاونین قرارگاه مرکزی مهارت 
آموزی ســربازان کــه صبح امروز با حضور رئیس ســازمان وظیفــه عمومی فراجا 
برگزار شــد، گفت: از ســازمان وظیفــه عمومی به دلیل تلاش هایــی که در حوزه 
مهارت آموزی و اشــتغال کارکنان وظیفه انجام دادند تشکر می کنم. لازم است که 
نســبت به تقویت، افزایش ســرعت  و آماده سازی زیر ساخت ها برای ارتقاء کیفیت 

اقدام شود. مهارت آموزی 
وی همچنین بر تقویت و افزایش نقش آفرینی گروه کاری مهارت تا اشــتغال )مهتا( و 
اســتانداری ها و ادارات استانی در حوزه مهارت آموزی و اشتغال تاکید کرد و گفت: لازم 
اســت ســامانه جامع مهارت آموزی و تبلیغ، ترویج و توسعه فرهنگ مهارت آموزی در 

سال ۱۴۰۳ نیز تکمیل شود.
در ادامه ســردار تقی مهری، رئیس ســازمان وظیفه عمومــی فراجا نیز گفت: مهارت 
آموزی را به عنوان تکلیف دنبال می کنیم و همه وظیفه عمومی اســتان ها با جان و دل 
پای کار هستند، لیکن مشــکلاتی در خصوص سامانه، ساختار و تسهیلات وام اشتغال 
زایی و همچنین ثبت کســر خدمت مهارت آموزی سربازان وجود دارد که باید بر طرف 

شود.

مصلای امام خمینی آماده 
برگزاری نماز عید فطر

 آماده گسترش همکاری با کشور کنگو 
در حوزه محیط زیست هستیم

آغاز ثبت نام کلاس اولی ها 
از ۱۵ اردیبهشت

آیا جرائم رانندگی 
واقعا ۵۰۰ برابر می شود؟

ضرورت حل مشکلات در ثبت 
کسر خدمات سربازان ماهر

شهردار منطقه ۷ اعلام کرد:

معاون وزیر آموزش و پرورش اعلام کردرییس سازمان حفاظت محیط زیست ؛

فرمانده قرارگاه مرکزی مهارت آموزی کارکنان نیروهای مسلح خبر داد:توضیحات پلیس راهنمایی و رانندگی؛


